
Zápisnica č. 2/2007 
z rokovania Vedenia STU dňa 22. 1. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
1. Správa o  vzdelávaní na STU v akademickom roku 2005/2006. (pror. Kalužný) 

2. Informácie o  podkladoch poskytnutých MŠ SR k rozpisu dotácie verejným VŠ  

(pror. Redhammer) 

3. Návrh štruktúry novej Vedeckej rady STU (pror. Redhammer) 

4. Rôzne 

 
Predložené materiály: 
1) Správa o  vzdelávaní na STU v akademickom roku 2005/2006. (pror. Kalužný) 
2) Informácie o  podkladoch poskytnutých MŠ SR k rozpisu dotácie verejným VŠ na rok 

2007 za vedu (pror. Redhammer) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/1/2007 
 
Nesplnené úlohy:  Nebola čiastočne splnená úloha dodania podkladov pre Výročnú správu 

STU za rok 2006. 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Rektor Báleš:  
Otvoril rokovanie Vedenia STU a všetkým členom poďakoval za odvedenú prácu počas  
4-ročného funkčného obdobia. Účinkovanie tohto Vedenia STU zhodnotil celkovo pozitívne. 
 
 
K bodu 1 Správa o  vzdelávaní na STU v akademickom roku 2005/2006. 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil obsiahlu písomnú správu a komentoval jej najdôležitejšie časti. 
  
Rektor Báleš: Opýtal sa ako vyzerá porovnanie s predchádzajúcim akad. rokom hlavne 

pokiaľ sa týka predčasného odchodu študentov zo štúdia. 
Pror. Kalužný odpovedal, že niet tam výrazného trendu, kolíše to. 

Pror. Molnár: S ohľadom na platnosť zákona o ochrane osobných údajov odporučil 
vynechať v správe výšku štipendia, ktoré jednotliví študenti dostali. Zostane 



tam len zoznam štipendistov a za čo im bolo štipendium pridelené.  
Otvoril aj otázku čo so študijnými programami, ktoré nie sú otvorené. 

Pror. Bučko: Pokiaľ sa prihlási málo študentov na ŠP, fakulty to riešia individuálne kvôli 
zachovaniu príslušného ŠP. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/2/2007 
Vedenie STU súhlasí s predloženou Správou o  vzdelávaní na STU v akademickom roku 
2005/2006 s pripomienkami. 
 
 
K bodu 2 Informácie o  podkladoch poskytnutých MŠ SR k rozpisu 

dotácie verejným VŠ (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál aj so spracovaním výsledkov 
v oblasti grantov a publikačnej činnosti. Porovnanie rokov 2005 a 2006 
v oblasti zahraničných grantov ukazuje, že v roku 2006 poklesol počet 
riešených projektov, ale zvýšil sa finančný objem týchto projektov. Pokiaľ 
ide o publikačnú činnosť, v roku 2006 bol zaznamenaný vo všetkých 
kategóriách nárast oproti rokom 2005 aj 2004. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Požiadal, aby tento materiál bol predložený aj na rokovanie Akademického 
senátu STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/2/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o podkladoch poskytnutých MŠ SR k rozpisu 
dotácie verejným VŠ na rok 2007. 
 
 
K bodu 3 Návrh štruktúry novej Vedeckej rady STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil návrh novú redukovanú podobu Vedeckej rady STU. Každá 
fakulty STU bude v nej zastúpená 3 členmi, z toho jeden externý. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Pripomenul, že jednotlivé fakulty by mali nominovať členov VR STU tak, 
aby boli zastúpené profilové odbory. Materiál požiadal predložiť aj na 
rokovanie AS STU. Ďalej dal otázku, kto z členov Vedenia STU by mal byť 
aj členom VR STU. 
Odpovedal rektor Báleš: vo všetkých vedeckých radách, ktorých je členom 
na Slovensku aj v Čechách  sú členovia Vedenia univerzity súčasne aj 
členmi vedeckých rád. Prikláňa sa k tomu, že aj na STU by to bude tak. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/2/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o návrhu novej redukovanej Vedeckej rady STU 
v Bratislave. 
 
 
K bodu 4 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

- Informoval, že eurokomisár Fígeľ prisľúbil účasť na konferencii organizovanej CKP 
STU. Je potrebné poslať oficiálnu pozvánku aj s programom akcie. Rovnako 
prisľúbil aj účasť na oslavách 70. výročia založenia STU. 
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2) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o plánovanom časovom harmonograme rokovania na výjazdnom zasadnutí 
AS STU, ktoré bude v dňoch 29.-30.1.2007 v ÚZ STU Gabčíkovo. Požiadavky na 
dopravu treba smerovať na pani Jančuškovú. 

 
 
3) Prorektor Kalužný: 

Informoval, že sme dostali na kontrolu zoznam garantov študijných programov z MŠ 
SR. K tomuto problému rektor navrhuje zvolať poradu, ktorej sa zúčastnia: rektor Báleš, 
prorektori Kalužný a Molnár a riaditeľ CVT STU Horváth. Predmetom bude 
pedagogická dokumentácia v novom AIS STU. 

 
4) Prorektor Molnár:  

Informoval o slávnostnom zhromaždení, ktoré sa uskutočnilo na FEI STU dňa 18.1.2007 
pri príležitosti 100. výročia narodenia Dionýza Ilkoviča. 
Predseda AS STU Žalman odporučil, aby sme uvažovali o nakrútení filmu 
o významných osobnostiach v histórii STU – aj v súvislosti s oslavami 70. výročia 
založenia STU. 

 
5) Prorektor Bučko:  

Predložila návrh na schválenie dvoch nájomných zmlúv. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/2/2007 
Vedenie STU súhlasí s prenájmom nebytových priestorov v objekte STU Vazovova č. 1 pre 
nájomcov Eden Travel, s. r.o. 147,24 m2 a Slovak Expedition, s.r.o. 22,95 m2. Doba nájmu je 
od 1.2.2007 do 1.2.2012. 
 
6) Prorektor Špaček:  

Predložil návrh plagátu pre propagáciu štúdia na STU v Bratislave na stredných školách. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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